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Current Role 

Senior Manager, Deloitte Economic Advisory 

 

Bio 

 

English 

Antony is a Senior Manager at Deloitte Economic Advisory specializing in 

telecommunications and digital regulation. He has worked on a variety of 
projects ranging from the financing plans and solutions for broadband 
deployment to capacity building of regulators about regulation and ICT 
policies. 

 
Before joining Deloitte, Antony worked for the Ivorian regulator where he 

gained solid experience in regulating emerging technologies, building 
techno-economic models, and making decisions to improve the competitive 
environment and affordability of ICT. 
 
Antony has also been involved in the activities of international 
telecommunications bodies such as the ATU and ITU for several years. He 
is currently vice-rapporteur of study question 5, SG1-ITU-D related to 

telecommunications for rural and remote areas. 

 

French 

 

Antony est Senior manager chez Deloitte Economic Advisory spécialisé en 
régulation des télécommunications et du Digital. Il a travaillé sur une 

varieté de projets allant de l’élaboration de plans de financement pour le 
déploiement du haut-débit au renforcement de capacités des 
professionnels en matière de régulation et de politique TIC. 
 

Avant de rejoindre Deloitte, Antony a travaillé pour le régulateur Ivoirien 
où il a acquis une solide expérience en matière de régulation des 
technologies émergentes, en construction de modèles technico-
économiques en élaboration de décisions visant à améliorer 
l’environnement concurrentiel ainsi que l’abordabilité des TIC. 
 

Antony participe également depuis plusieurs années aux activités des 
instances internationales des télécommunications notamment l’UAT et 
l’UIT. Il est aujourd’hui vice rapporteur de la question d’études 5 de la 
commission 1 de l’UIT-D sur les télécommunications pour les zones rurales 
et reculées 

 

Additional informations 

 

Employment History 

• Deloitte Finance, France, Senior manager, economic Advisory (since 

2022) 

• Ivorian Telecommunications Regulation Authority (ARTCI), Head of 

Costs and tariffs (2015 to 2022) 

• Iscool Entertainment, Data scientist, (2014) 
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Education  

• IMT Atlantique Loire, France, Master of science, Telecommunication 

and Analytics 

• INP-HB, Côte d’Ivoire, Master degree: telecommunications and 

networks  

 

Languages 

• English 

• French 

 


